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2023-01-15  Motion till SB&Ks årsstämma 2023 

Anläggningsfrågan måste prioriteras 

Bakgrund 

Anläggningsbristen för idrotten i allmänhet, och kampsporterna i synnerhet, är en väl dokumenterad 
fråga vid det här laget. Kampsportsrapporten 2019 slog fast att kampsporterna är oproportionerligt 
eftersatta från samhällets sida, när det gäller att ordna lokaler för våra verksamheter.  

Det gäller både lokaler anpassade för träning på klubbnivå såväl som för tävling på arenanivå. 

För RF-Sisu Stockholm är detta högt upp på priolistan, och även på riksnivå har man slagit fast att 
anläggningsfrågan är ett av idrottens mest prioriterade områden: 

”Bristen på idrottsanläggningar och andra idrottsytor är akut i vår region. Oavsett idrott är 
anläggningsfrågan den viktigaste frågan och största hindret för att fler barn och unga ska kunna 
vara idrottsaktiva i Stockholm.” (RF-Sisu Stockholm, 9 december 2022) 

”Ett brett utbud av tillgängliga aktivitetsytor är en förutsättning för all idrott. Att bevara, 
utveckla och skapa nya anläggningar och idrottsmiljöer är därför viktigt för hela idrottsrörelsens 
utveckling.” (RF, 15 november 2022) 

Kampsport sammantaget är en av de största idrotterna i Sverige som saknar anpassade kommunala 
anläggningar. Det finns några bra undantag, men vi har en lång väg kvar, och det går alldeles för 
långsamt.  
Idag kan våra idrotter inte växa. Det blir för tufft och för dyrt att driva klubb, klubbar tvingas lägga ner, 
det blir svårare att arrangera tävlingar, med mera. 

Vi i Distrikt Stockholms Budo & Kampsportsförbund har drivit frågan om anläggningsbristen i flera år 
och jobbat aktivt för att nå fram till beslutsfattare, framför allt för Stockholmsdistriktet. Men frågan är 
större än så. Den är relevant för hela landet och alla våra idrotter på olika sätt, särskilt i storstäder. 
Så även om vi lyckats få anläggningsfrågan högt upp på dagordningen i RF/Stockholm kan vi inte vila 
där och förlita oss på att dom kommer driva frågan i detalj för våra verksamheter. Andra förbund i 
liknande situationer är betydligt mer högljudda och professionella i sin lobbyverksamhet.  

Även vi i SB&K måste börja ta denna fråga på högsta allvar. Det är en förutsättning för våra idrotters 
framtid. Frågan måste alltså prioriteras betydligt mer och tilldelas resurser och uthållighet över 
mandatperioder. 

Yrkande 
Vi yrkar på att anläggningsfrågan blir ett prioriterat område för SB&K på riksnivå. Detta ska ske 
genom att avsätta resurser i budgeten över en period om 3-5 år, med ett årligt anslag om minst  
300 tkr som ska användas för ett aktivt påverkansarbete gentemot beslutsfattare. 

Genomförande 
Exempel: Tillsättande av en arbetsgrupp för att ta fram en handlingsplan. Gruppen bör ha 
representanter från distrikten och/eller från olika regioner, då organisationen ser olika ut i olika städer 
och kommuner. Då kan man jobba lokalt, utbyta erfarenheter, och sammanställa nationellt vid behov. 
Vi bör också skapa samtal och samarbeten med övriga kampsporter och förbund som har en liknande 
situation. Detta för att skapa större tyngd åt våra krav. 

Peder Finnsiö, ordförande, Stockholms Budo & Kampsportsförbund 
Thabo Motsieloa, vice ordförande, Stockholms Budo & Kampsportsförbund 

citatkällor: 
https://www.rfsisu.se/distrikt/stockholm/nyhetsarkiv/nyheter/2020-04-15-kampsportsforeningar-i-privata-
lokaler-mer-sarbara-an-vantat 
https://www.rfsisu.se/distrikt/stockholm/vi-arbetar-med/anlaggningar 
https://www.rf.se/rf-arbetar-med/idrottsanlaggningar-och-idrottsmiljoer 

https://www.rfsisu.se/distrikt/stockholm/nyhetsarkiv/nyheter/2020-04-15-kampsportsforeningar-i-privata-lokaler-mer-sarbara-an-vantat
https://www.rfsisu.se/distrikt/stockholm/nyhetsarkiv/nyheter/2020-04-15-kampsportsforeningar-i-privata-lokaler-mer-sarbara-an-vantat
https://www.rfsisu.se/distrikt/stockholm/vi-arbetar-med/anlaggningar
https://www.rf.se/rf-arbetar-med/idrottsanlaggningar-och-idrottsmiljoer
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Årsmöteshandlingar 2023 

YTTRANDE MOTION 
Anläggningsfrågan måste prioriteras  
 

 
Förbundsstyrelsen föreslår att stämman beslutar  

• att avslå motionärens yrkande på ett årligt anslag på 300 000 kr 
• att bifalla motionärens yrkande om att göra anläggningsfrågan till ett 

prioriterat område genom att ge förbundsstyrelsen i uppdrag att tillsätta 
en arbetsgrupp 

• att ge arbetsgruppen i uppgift att arbeta fram strategier och aktiviteter 
för ett långsiktigt strategiskt arbete med anläggningsfrågan 

 
 
Yttrande 
Att anläggningar är en aktuell och viktig fråga är förbundsstyrelsen (FS) överens med 
motionären om. Hösten 2022 färdigställdes Svenska Budo & Kampsportsförbundets 
Anläggningsguide som är tänkt att kunna användas som ett verktyg i kommunikation 
och påverkansarbete gentemot beslutsfattare. Detta är ett steg på vägen och FS 
tycker precis som motionären att anläggningsfrågan behöver lyftas högre upp på 
agendan. 
 
Under hösten 2022 påbörjades ett arbete i förbundet som idag mynnat ut i en ny 
vision och värdegrund för förbundet. Under första helgen i mars 2023 genomfördes 
en förbundskonferens med syfte att börja staka ut de gemensamma strategier som 
ska vägleda förbundets fortsatta arbete under en fyraårsperiod. Under hösten 
kommer nästa steg i det arbetet då en förbundskonferens utifrån beslutade 
fokusområden/strategier ska jobba med hur genomförandet av strategierna ska 
göras.  
 
Förbundsstyrelsen anser att det är bra att en arbetsgrupp med fokus på 
anläggningsfrågan skapas och att den arbetsgruppen jobbar tillsammans med FS. I 
budgeten som föreslås har medel avsatts för denna fråga.   


